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Türkiye-Rusya ilişkilerinde krizin yarattığı hasarları telafi etmek ve yeni dönemin ekonomik yol 
haritasını hazırlamak üzere önemli bir toplantının hazırlıkları başladı. Başbakan Yardımcısı Nurettin 
Canikli, Türk-Rus Hükümetlerarası Karma Ekonomik Komisyon Toplantısı'nın 10-12 Ekim 
tarihlerinde İstanbul'da gerçekleştirileceğini açıkladı.

 

Canikli, "Türkiye-Rusya ilişkileri olumlu yönde seyrediyor, yakınlaşma her geçen gün ivme 
kazanarak devam ediyor" dedi.

 

Sputnik'in aktardığına göre, Türkiye ile Rusya arasındaki ilişkilerin olumlu yönde seyrettiğine işaret 
eden Canikli, bu konudaki yakınlaşmanın her geçen gün ivme kazanarak devam ettiğini kaydetti.

 

Ekonomik alanda, turizmde, tarım, dış politika ve diğer bütün alanlarda, ilişkilerin gelişmesinin 
olumlu etkilerinin görülmeye başlandığını dile getiren Canikli, şunları ifade etti:

 

"Suriye'deki çatışmaların durdurulması, akan kanın durdurulması noktasındaki hedeflerimiz 
çerçevesinde de olumlu yansımaları ortaya çıkmaya başlamıştır. Suriye ilgili bütün bu 
operasyonlarda elbette Rusya Federasyonu, İran ve diğer ilgili tüm aktörleri bilgilendiriyoruz. 
Önümüzdeki dönemde Rusya Federasyonu ile ilişkilerimiz daha da hızlanacak, ivme kazanacak. 10-
12 Ekim tarihlerinde Türk-Rus Hükümetlerarası Karma Ekonomik Komisyon Toplantısı'nı İstanbul'da 
gerçekleştireceğiz. Bu konuda Rus muhataplarımızla mutabık kaldık."

 

Canikli, Rusya ile bu çerçevede Halep'te ateşkesin sağlanması ve şu anda orada mahsur kalan, 
kuşatma altındaki 500 bin insana, insani birtakım yardımların yapılmasının önünün açılması 
noktasında da görüşmelerin devam ettiğini bildirdi.



 

Bu konuda zaten ABD ile Rusya arasında görüşmelerin olduğuna ve bir mutabakat noktasına 
gelindiğine işaret eden Canikli, "Sayın Cumhurbaşkanımızın da bunu temin etmek amacıyla yoğun 
çalışmalar gerçekleştirdiğini biliyoruz, izliyoruz. Ümit ediyoruz inşallah önümüzdeki kısa süre içinde 
ve bayramdan önce bu konuda bir karara varılır, bir adım atılır ve oradaki mağduriyet büyük 
oranda ortadan kaldırılır diye temenni ediyoruz" değerlendirmesini yaptı.
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